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צריכה מדינה  והוא סבור שלפעמים  לשמר את הפסקת האש,  לטראמפ חשוב  שלום:  זכי  פרופ' 

בעבר, איתו.  אני מסכים  להישג אסטרטגי.  בעיניו  להחזיק הסכם שנחשב  כדי  צפרדעים  לבלוע 

טראמפ היה כמעט במלואו בצד הישראלי מול איראן. כיום הוא פועל באיזון, מתוך רצון להשאיר

דלת פתוחה למגעים עתידיים עם הממשל האיראני.

מצפה טראמפ  לכן  נפגע.  האזורי  ומעמדו  הרוסה,  שלו  הגרעין  תוכנית  שבור,  האיראני  הממשל 

מישראל  לגמישות ונדיבות, והוא אינו ניצב לחלוטין לצד ישראל. המסר של טראמפ מופנה גם

פתוחה האמריקנית  שהעמדה  משדר  הוא  לאיראנים  בארה"ב.  הפוליטי  לבסיסו  וגם  לאיראנים 

פועל שהוא  מראה  הוא  הפוליטי  לבסיסו  ישראל.  של  לזו  חופפת  בהכרח  ולא  יותר,  ומאוזנת 

אזורית. למלחמה  ארה"ב  את  מדרדר  ואינו  באחריות 

הראיון המלא התקיים בכאן רקע, בתאריך 24.06.2025. 
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